

Spread the Word

by: [CFT Team](#) also written by [ampproject.org](#)

In their latest issue brief, [America’s Frontline Doctors](#) (AFLDS) warned how spike proteins resulting from experimental COVID-19 gene therapy vaccines have the capacity to 1.) pass through the “blood-brain barrier” causing neurological damage, 2.) be “shed” by the vaccinated, bringing about sickness in unvaccinated children and adults, and 3.) cause irregular vaginal bleeding in women.

Released last week and titled “[Identifying Post-vaccination Complications & Their Causes: an Analysis of Covid-19 Patient Data](#),” the stated purpose of the document is “*to provide additional information for concerned citizens, health experts, and policymakers about adverse events and other post-vaccination issues resulting from the three experimental COVID-19 vaccines currently administered under EUA (emergency use authorization)*” by the U.S. Food and Drug Administration (FDA).

The non-profit organization highlighted the [thousands](#) of adverse events which are related to these “[vaccines](#)” and captured by the Centers for Disease Control and Prevention’s (CDC) [Vaccine Adverse Event Reporting System](#) (VAERS). “*Yet these complications have received a fraction of the attention paid to J&J’s blood-clotting controversy*,” they lamented with dismay, asking, “*Why?*”

In taking a closer look at this data, AFLDS presents “*some major categories of concern as-yet publicly unaddressed by either the FDA or CDC*,” asserting that failure of these regulators “*to consider these and other ‘known unknowns’ is a dereliction of basic medical research.*”

They breakout their general categories of concern as shown below:

First, there are significant fears regarding the wide distribution of these new vaccines, which employ a new technology and remain only [experimental](#) without full approval from the FDA. Instead of employing an attenuated antigen response – as happens with conventional vaccines – these experimental agents introduce something called a “[spike protein](#)” into one’s system.

“*It takes years to be sure something new is safe*,” the AFLDS document confirms. “*No one knows definitively the long-term health implications for the body and brain, especially among the young, related to this spike protein. In addition, if documented problems with the protein do arise, there will never be any way to reverse the adverse effects in those already vaccinated.*”

Second, unlike conventional vaccines, these spike proteins, along with “*lipid nanoparticles*” have the capacity to **pass through** the “**blood-brain barrier**” which provides special protection for these sensitive areas of the body.

“There simply has not been enough time to know what brain problems and how often a brain problem will develop from that,” the document warns.

Risks from such penetration include “*chronic inflammation and thrombosis (clotting) in the neurological system, contributing to tremors, chronic lethargy, stroke, Bell’s Palsy and ALS-type symptoms. The lipid nanoparticles can potentially fuse with brain cells, resulting in delayed neuro-degenerative disease. And the mRNA-induced spike protein can bind to brain tissue 10 to 20 times stronger than the spike proteins that are (naturally) part of the original virus.*”

Third, as these experimental vaccines produce many trillions of spike proteins in their recipients, these vaccinated individuals “*can shed some of these (spike protein) particles to close contacts,*” causing disease in them.

In an email correspondence with LifeSiteNews, Dr. Simone Gold, the founder of AFLDS, directed this writer to an April 29 **tweet** where she posted a document from Pfizer’s experimental trials in which the pharmaceutical giant “*acknowledges this mechanism*” of potential shedding, she wrote.

As the document states, one can be “*exposed to [the] study intervention due to environmental exposure,*” including “*by inhalation or skin contact*” with someone involved in the study, or with another who has been exposed in the same way.

And this, according to AFLDS, can be dangerous. As the issues brief continues, “*the spike proteins are pathogenic (‘disease causing’) just like the full virus.*” Furthermore, these “*spike proteins bind more tightly than the fully intact virus*” and thus cases around the world of “*pericarditis, shingles, pneumonia, blood clots in the extremities and brain, Bell’s Palsy, vaginal bleeding and miscarriages have been reported in persons who are near persons who have been vaccinated.*” Such shedding also “*appears to be causing wide variety of autoimmune disease (where the body attacks its own tissue) in some persons.*”

In addition, other more serious dangers to even the unvaccinated are possible due to the fact that these “*spike proteins can cross the blood brain barrier, unlike traditional vaccines.*”

Fourth, such shedding leaves children vulnerable if they are in proximity to parents and teachers who have received these experimental vaccines. While the threat of COVID-19 to the young is rightly described as “irrelevant,” including a 99.997% survival rate for those under 20 years of age, AFLDS is concerned some children may become symptomatic due to such proximity to the vaccinated.

At such point there is a danger that “public health bureaucrats” might use such cases to “speculate that a child’s illness is related to a SARS-CoV-2 ‘variant,’” when it is a result of contact with vaccinated adults.

“Our other concern is that children could develop long-term chronic autoimmune disease including neurological problems due to the fact that children have decades ahead of them and trillions of the spike proteins mentioned above.”

Fifth, “AFLDS is aware of thousands of reports involving vaginal bleeding, post-menopausal vaginal bleeding, and miscarriages following COVID-19 vaccination as well as anecdotal reports of similar adverse events among those in close contact with the vaccinated.” While at this point the independent physicians organization “cannot comment definitively on the close contacts” other than to mention they “have heard reports of this worldwide,” the many reported incidents of post-vaccination vaginal bleeding establishes a clear “connection between the vaccine and irregular bleeding.”

“Despite this clear-cut evidence, menstrual-cycle changes were not listed among the FDA’s common side effects in its phase-three clinical participants. Women’s reproductive health needs to be taken seriously rather than waved away by agenda-driven public health officials,” the brief reads.

Finally, acknowledging the “irrepressible economic incentive among pharmaceutical companies” to market unnecessary and dangerous childhood COVID vaccines, boosters, and the like, AFLDS insists “Public health experts should stop and assess data on possible vaccine side effects and related post-vaccination questions before it is too late.”

So Pfizer’s own internal report (on page 69) warns health care workers about being exposed to people who have been vaccinated — which is rather ironic considering most health care workers are required to be vaccinated themselves.

Anyone walking in to a hospital or doctor’s office will be exposed to the spike proteins being shed by virtually the entire staff of workers — but the concentrations will be low compared to what is in the blood streams of the vaccinated.

Of course, the amount of spike proteins you could actually breathe in is miniscule compared to the amount that these vaccines are programming vaccinated people’s bodies to manufacture — non-stop 24/7.

A recent study confirms that the spike proteins produced by the mRNA vaccines can indeed cause serious health problems as they continuously build up in the vaccinated.

As literally trillions of these spike proteins build up and overwhelm your body, your internal organs will begun to shut down and your brain will stop functioning — which is why a U.K. government report is predicting a huge percentage of doubly vaccinated people will be dying in the coming “Third Wave” of the fake pandemic.

This coming massive death toll will, of course, be blamed on new, exotic-sound virus “variant” — or better yet, “scare-iants” — and the “selfish unvaccinated.”

Needless to say, it would behoove everyone who is unvaccinated to avoid extended exposure to the vaccinated, especially in confined spaces.

The entire world has never been deceived on such a massive scale.

It would appear that Satan indeed has been loosed from his prison — and he knows his time is short to make this final move to dominate this world before he is destroyed.



Share this:

- [Twitter](#)
- [Facebook](#)
- [Telegram](#)
- [WhatsApp](#)
- [Email](#)
- [Reddit](#)
- [LinkedIn](#)
- [Pinterest](#)

Verbreite das Wort

von: CFT Team auch geschrieben von ampproject.org

In ihrem jüngsten Bericht warnen die America's Frontline Doctors (AFLDS) davor, dass die Spike-Proteine

aus experimentellen COVID-19 Gentherapie-Impfstoffen die Fähigkeit haben, 1.

Blut-Hirn-Schranke" zu passieren und neurologische Schäden zu verursachen, 2.) von den Geimpften "ausgeschieden" zu werden und so Krankheiten

bei ungeimpften Kindern und Erwachsenen und 3.) unregelmäßige vaginale Blutungen bei Frauen verursachen.

Die letzte Woche veröffentlichte Studie mit dem Titel "Identifying Post-vaccination Complications & Their Causes: an Analysis

von Covid-19-Patientendaten" ist der erklärte Zweck des Dokuments, "zusätzliche Informationen

für besorgte Bürger, Gesundheitsexperten und politische Entscheidungsträger über unerwünschte Ereignisse und andere

nach der Impfung, die sich aus den drei experimentellen COVID-19-Impfstoffen ergeben, die derzeit EUA (Emergency Use Authorisation)" durch die U.S. Food and Drug Administration (FDA).

Die Nicht-Profit-Organisation wies auf die Tausenden von unerwünschten Ereignissen hin, die im Zusammenhang mit diesen

"Impfstoffe" in Verbindung stehen und vom Vaccine Adverse Event Reporting System (VAERS) der Centers for Disease Control and Prevention (CDC) erfasst werden.

Event Reporting System (VAERS) erfasst werden. "Diese Komplikationen haben jedoch nur einen Bruchteil der Aufmerksamkeit erhalten, die

die der Kontroverse um die Blutgerinnung bei J&J gewidmet wurde", beklagten sie mit Bestürzung und fragten: "Warum?"

Bei einer genaueren Betrachtung dieser Daten stellt die AFLDS "einige wichtige Kategorien von Bedenken vor, die bisher öffentlich nicht angesprochen wurden

bisher weder von der FDA noch von der CDC angesprochen wurden", und behauptet, dass das Versäumnis dieser Regulierungsbehörden, "diese

und andere 'bekannte Unbekannte' zu berücksichtigen, ist eine Vernachlässigung der medizinischen Grundlagenforschung".

Die allgemeinen Kategorien der Besorgnis sind im Folgenden dargestellt:

Erstens gibt es erhebliche Befürchtungen hinsichtlich der weiten Verbreitung dieser neuen Impfstoffe, die eine neue Technologie verwenden

neue Technologie verwenden und ohne vollständige Zulassung durch die FDA nur experimentell sind. Anstatt

einer abgeschwächten Antigenreaktion - wie bei herkömmlichen Impfstoffen - führen diese experimentellen Wirkstoffe ein so genanntes "Spike-Protein" in den Organismus ein.

"Es dauert Jahre, bis wir sicher sein können, dass etwas Neues sicher ist", heißt es in dem AFLDS-Dokument. "Keiner weiß

Niemand kennt definitiv die langfristigen gesundheitlichen Auswirkungen auf den Körper und das Gehirn, insbesondere bei jungen Menschen,

im Zusammenhang mit diesem Spike-Protein. Und wenn es zu dokumentierten Problemen mit dem Protein kommt, wird es

gibt es keine Möglichkeit, die schädlichen Auswirkungen bei den bereits Geimpften rückgängig zu machen.

Zweitens haben diese Spike-Proteine im Gegensatz zu herkömmlichen Impfstoffen zusammen mit den "Lipid-Nanopartikeln" die

die Fähigkeit, die "Blut-Hirn-Schranke" zu passieren, was einen besonderen Schutz für diese empfindliche Bereiche des Körpers schützt.

"Es ist einfach noch nicht genug Zeit vergangen, um zu wissen, welche Gehirnprobleme und wie oft ein Gehirnproblem

sich daraus entwickeln werden", warnt das Dokument.

Zu den Risiken einer solchen Penetration gehören "chronische Inflammation und Thrombose (Gerinnung) im

neurologischen System, die zu Zittern, chronischer Lethargie, Schlaganfall, Bellscher Lähmung und ALS-ähnlichen

Symptome. Die Lipid-Nanopartikel können potenziell mit Gehirnzellen verschmelzen, was zu einer verzögerten neurodegenerativen

degenerativen Erkrankung führen. Und das mRNA-induzierte Spike-Protein kann sich 10- bis 20-mal stärker an Hirngewebe binden

stärker an Gehirngewebe binden als die Spike-Proteine, die (natürlich) Teil des ursprünglichen Virus sind.

Drittens produzieren diese experimentellen Impfstoffe viele Billionen von Spike-Proteinen in ihren Empfängern,

können diese geimpften Personen "einige dieser (Spike-Protein-)Partikel an enge Kontaktpersonen weitergeben" und

und bei ihnen Krankheiten verursachen.

In einer E-Mail-Korrespondenz mit LifeSiteNews wies Dr. Simone Gold, die Gründerin der AFLDS, diesen

Autorin auf einen Tweet vom 29. April, in dem sie ein Dokument von Pfizers experimentellen Versuchen veröffentlichte, in dem der

Pharmariese "diesen Mechanismus" der potenziellen Ausscheidung anerkennt, schrieb sie.

Wie es in dem Dokument heißt, kann man "durch Umwelteinflüsse [der] Studienintervention ausgesetzt werden

Exposition", einschließlich "durch Einatmen oder Hautkontakt" mit einer an der Studie beteiligten Person oder mit

einer anderen Person, die auf die gleiche Weise exponiert wurde.

Und das, so die AFLDS, kann gefährlich sein. Wie es in dem Brief weiter heißt, sind die Spike-Proteine pathogen ("krankheitsverursachend"), genau wie das vollständige Virus". Außerdem binden diese "Spike-Proteine stärker

Außerdem binden diese "Spike-Proteine fester als das vollständig intakte Virus", so dass es weltweit zu Fällen von "Herzbeutelentzündung, Gürtelrose,

Lungenentzündung, Blutgerinnseln in den Extremitäten und im Gehirn, Glockenlähmung, Vaginalblutungen und Fehlgeburten

wurden bei Personen gemeldet, die sich in der Nähe von geimpften Personen aufhielten". Solche Ausscheidungen können auch

"scheint eine Vielzahl von Autoimmunkrankheiten (bei denen der Körper sein eigenes Gewebe angreift) bei

einigen Personen."

Darüber hinaus sind auch für Ungeimpfte noch weitere ernsthafte Gefahren möglich, da

diese "Spike-Proteine im Gegensatz zu herkömmlichen Impfstoffen die Blut-Hirn-Schranke passieren können".

Viertens sind Kinder durch diese Ausscheidungen gefährdet, wenn sie sich in der Nähe von Eltern und Lehrern aufhalten, die

die diese experimentellen Impfstoffe erhalten haben. Während die Gefahr, die COVID-19 für junge Menschen darstellt, zu Recht

als "irrelevant" bezeichnet wird, einschließlich einer Überlebensrate von 99,997 % bei unter 20-Jährigen, ist die AFLDS

ist die AFLDS besorgt, dass einige Kinder aufgrund der Nähe zu den Geimpften Symptome entwickeln könnten.

An diesem Punkt besteht die Gefahr, dass "Bürokraten des öffentlichen Gesundheitswesens" solche Fälle nutzen, um "zu spekulieren

dass die Krankheit eines Kindes mit einer SARS-CoV-2-'Variante' zusammenhängt", obwohl sie auf den Kontakt mit

geimpften Erwachsenen.

"Unsere andere Sorge ist, dass Kinder langfristige chronische Autoimmunkrankheiten entwickeln könnten, einschließlich

neurologische Probleme entwickeln könnten, da Kinder noch Jahrzehnte vor sich haben und Billionen der

der oben genannten Spike-Proteine haben."

Fünftens: "Der AFLDS sind Tausende von Berichten über vaginale Blutungen, postmenopausale vaginale Blutungen

Blutungen und Fehlgeburten nach der COVID-19-Impfung sowie anekdotische Berichte über ähnliche Nebenwirkungen bei Personen, die in engem Kontakt mit den Geimpften stehen". Während zum jetzigen Zeitpunkt die

Organisation unabhängiger Ärzte "keinen definitiven Kommentar zu den engen Kontakten abgeben kann", außer

erwähnt, dass sie "weltweit Berichte darüber gehört hat", aber die vielen gemeldeten Vorfälle von Blutungen nach der

Vaginalblutungen nach der Impfung einen klaren "Zusammenhang zwischen dem Impfstoff und unregelmäßigen

Blutungen".

"Trotz dieser eindeutigen Beweise wurden Veränderungen des Menstruationszyklus nicht unter den von der FDA genannten häufigen

Nebenwirkungen bei den Teilnehmern der dritten klinischen Phase aufgeführt. Die reproduktive Gesundheit von Frauen muss ernst genommen werden

ernst genommen werden und nicht von Agenda-gesteuerten Vertretern des öffentlichen Gesundheitswesens weggewischt werden", heißt es in dem Schreiben.

Schließlich wird der "unbändige wirtschaftliche Anreiz für Pharmaunternehmen" anerkannt, die unnötige und gefährliche COVID-Impfstoffe für Kinder, Auffrischungsimpfungen und Ähnliches zu vermarkten, fordert die AFLDS

"Experten des öffentlichen Gesundheitswesens sollten die Daten über mögliche Nebenwirkungen von Impfstoffen und damit zusammenhängende Fragen nach der

Fragen nach der Impfung bewerten, bevor es zu spät ist."

Der interne Bericht von Pfizer (auf Seite 69) warnt die Beschäftigten des Gesundheitswesens vor dem Kontakt mit geimpften Menschen.

geimpften Personen in Kontakt zu kommen - eine Ironie des Schicksals, wenn man bedenkt, dass die meisten Mitarbeiter des Gesundheitswesens

selbst geimpft sein müssen.

Jeder, der ein Krankenhaus oder eine Arztpraxis betritt, ist den Spike-Proteinen ausgesetzt, die von Spike-Proteine ausgesetzt, die von praktisch allen Mitarbeitern ausgeschieden werden - aber die Konzentrationen sind gering im Vergleich zu dem, was in den Blutkreislauf der Geimpften.

Natürlich ist die Menge der Spike-Proteine, die Sie tatsächlich einatmen könnten, winzig im Vergleich zu der Menge, die diese Impfstoffe

Menge, auf die diese Impfstoffe die Körper der Geimpften programmieren - nonstop

24/7.

Eine neuere Studie kommt zu dem Schluss, dass die von den mRNA-Impfstoffen produzierten Spike-Proteine tatsächlich ernsthafte Gesundheitsprobleme verursachen können.

ernsthafte Gesundheitsprobleme verursachen können, da sie sich kontinuierlich in den Geimpften anreichern.

Wenn sich buchstäblich Billionen dieser Spike-Proteine ansammeln und Ihren Körper überfordern, werden Ihre inneren Organe

Organe abzuschalten beginnen und das Gehirn aufhört zu funktionieren - weshalb ein Bericht der britischen Regierung

vorhersagt, dass ein großer Prozentsatz der doppelt geimpften Menschen in der kommenden "Dritten Welle" der

der gefälschten Pandemie.

Diese kommenden massiven Todesfälle werden natürlich einer neuen, exotisch klingenden Virus-"Variante" angelastet - oder

besser gesagt, "Angstmachern" - und den "selfish Ungeimpften".

Unnötig zu erwähnen, dass es für alle Ungeimpften ratsam wäre, einen längeren Kontakt mit Geimpften zu vermeiden.

geimpften Menschen zu vermeiden, insbesondere in geschlossenen Räumen.

Die ganze Welt ist noch nie in einem solchen Ausmaß getäuscht worden.

Es hat den Anschein, dass Satan tatsächlich aus seinem Gefängnis befreit wurde - und er weiß, dass seine Zeit kurz ist

um diesen letzten Schritt zur Beherrschung dieser Welt zu tun, bevor er vernichtet wird.